

Ref. Best. Møde 11. september 2023

Mødedeltagere: Brian, C-J, Jan, Lena, Povl & Anne Lise

Fraværende: Ingen

Pkt. 1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referatet af 8. august 2023 blev godkendt.

Pkt. 2. Nyt fra foreningerne

DGI: Det er aftalt med DGI, at de spiller i vintersæsonen i Vores hal. Det sker over 2 perioder, nemlig: 16/11 – 11/12 2023 samt 8/1 – 11/3 2024.

Det er ligeledes aftalt med DGI, at petanqueskolen afholdes i Vores hal d. 5/11 2023. I den forbindelse skal der bookes lokaler til teori i nabohallen.

C-J oplyste holdresultaterne fra DPF og DGI-holdspil:

DPF Licens (SLT):

P6-1 (Gitte) nr. 6, P96-2 (C-J) nr. 2, P96-3 (Lena) nr. 4

DPF Veteran (SLT):

P96-1 (Doris) nr. 3

DGI 6 mands hold:

P96-1 (Verner) nr. 1, P96-2 (Jørn) nr. 3, P96-3 (Tommy) nr. 3, P96-4 (Anne Lise) nr. 3, P96-5 (Erik) nr. 2.

DGI 4 mands hold:

P96-1 (Verner) nr. 1, P96-2 (Jan) nr. 3, P96-3 (Steen H) nr. 2.

DPF: En tidligere afholdt kamp, har givet anledning til, at Brian er nødt til at gå i dialog med DPF. De har ikke returneret på hans henvendelse. Ligeledes vil Brian undersøge, om der er nogen turneringer fra DPF, der skal holdes i Vores hal.

DIF: Ingen nyheder

Fælleskontoret/KTIS/TK. Ingen nyheder

Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager.

A: Klør 5 afholdes over 3 weekender, d. 21/10 - 22/10 2023 og d. 10/2 – 11/2 2024 samt d. 16/3 – 17/3 2024.

Holbæk petanqueklub overvejer, at afholde en venskabskamp med en svensk petanqueklub i Vores hal d. 7. oktober 2023.

B: Ansvarlig for Baner, Hal/anlæg – Vi skal have hjælp til vedligehold af baner, hal mv.

Arbejdsopgaver skal opdeles i områder, og så må vi bede medlemmerne om hjælp hertil.

Til brug for styring af turneringer mv. skal vi have udpeget én, der vil **stå for kalenderen**. C-J tilbød sin assistance desangående.

C: Bestyrelsesfoto – Vi blev enige om, at der skal tages et billede af bestyrelsen, som så skal op at hænge i hallen. Det er til brug for de medlemmer der ikke ved, hvem der sidder i bestyrelsen. Medlemmernes hovedopgaver, skal desuden fremgå underbilledet.

D. Status cafe/baner/hal/anlæg - C-J oplyste, at der **intet nyt** er vedr. cafeen. Der skal **nyt sand** på udvalgte baner nu, og så må der komme yderligere sand på til foråret. C-J oplyste, at der i Tårnby Kommune er fundet en **afløser for chefen for Kultur- & Fritidsafdelingen**. Endvidere stopper Christian (projektleder hal).

Anlægget er ofte fyldt med **kedeligt affald** fra udefra kommende personer, når vi ikke er på anlægget. Vi vil undersøge, om det er muligt at etablere en afgræsning til de udendørs baner – C-J vil drøfte dette med kommunen.

E: Årets spiller/medlem, indgravering – Vi skal lægge hovederne i blød og komme med motiverede forslag.

F: Tobaksfrit idrætsliv – Vores politik på området er opsat på døren ind til hallen. Bestyrelsen bakker op om kommunens rygepolitik, og vi oplyser et link, hvor medlemmer kan se denne politik.

Pkt. 4. Regnskab pr. 10.9. 2023 - blev taget til efterretning.

Pkt. 5. Åben for tilføjelser

C-J har på given anledning, ansøgt Fields om **tilskud** til bænke mv.

C-J har aftalt **spil med 2 skoleklasser** med 17 elever i hver.

Der er endnu **ikke kommet veteraner** for at spille hos os, men tilbuddet står åbent.

Klubmesterskaber: Jan, Povl & Lena arrangerer det i fællesskab.

Mht. **juleafslutningsfest** d. 2.12.23 skal vi have nogle medlemmer til at hjælpe.

Pkt. 6 Næste mødedatoer er d. 2/10 2023, 6/11 2023 & 9/12 2023.

Referent: Anne Lise Braat